
Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 19.02.2024

Til stede: Reidar Juel Mathisen, Per Gran Werner, Thore Foss,
Elisabeth Tangen, Terje Barstad, Gro Jørgensen.
Fra valgkomiteen: Ottar Halstensen og Grete Sørensen. (Sak 15/2024)

Forfall: Heidi Ruud-Johansen, Kjell Gunnar Mossing.

Fravær: Magnor Hofsøy.

1. Godkjenning av agenda. OK.

2. Godkjenning av referat fra 29.01.2024. OK.

Sak 09/2024: Økonomi : Heidi var ikke til stede. Elisabeth (som vara) orienterte om at
regnskapet for 2023 var blitt revidert og funnet i orden.

Sak 10/2024: HMS: Det kom forslag om at det burde vært enveiskjøring i
Strandparken. Det store snøfallet vi har hatt i år har skapt flere trafikkfarlige
situasjoner. Strandparken er en kommunal vei så enveiskjøring må avgjøres av
kommunen.
Jørgen Ferjemannsvei er en privat vei og beboerne kan selv avgjøre om en
enveiskjøring er hensiktsmessig.
Ny sak: Trafikkavvikling i Strandparken.

Sak 11/2024: Båtforeningen: Ingen saker.

Sak 12/2024: Kjøp av ny container: Per har fått tilbud på både kjøp og leie av 20 ft og
40 ft container. Han venter på et tilbud til. Terje har også fått tilbud og avventer flere.
Vi snakket om hvor stor container vi trenger og hvordan den bør innredes. Per og
Terje jobber videre med saken.
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Sak 13/2024: Området nord for Sjøbua: Styret har foreløpig gått bort fra det
foreslåtte gjerdet i tomtegrensen. Porten bør repareres slik at den kan åpnes begge
veier. Det ble også snakket om å lage en trapp fra verandaen og ned til området.
Befaring og vurdering gjøres til våren.

Sak 14/2024: Reparasjon av lekeplass NL 2: “Vippedyret” er ødelagt av snømassene.
Befaring gjøres til våren. Kummen må sikres på en forsvarlig måte. Dette må gjøres av
kommunen. Saken tas opp etter årsmøtet.

Sak 15/2024: Årsmøtet: Ottar Halstensen og Grete Sørensen i valgkomiteen var til
stede og la fram sitt forslag til nytt styre. Det var enighet om at Sjøbua komiteen kun
trenger 3 medlemmer.
Gro la fram forslag til årsberetning. Noen forslag til justeringer vil bli korrigert.
Årsmøtet skal avholdes på Thon hotell torsdag 4. april kl 1900.
Innkalling til årsmøtet vil bli sendt ut 5 uker i forkant på grunn av påsken. Innkomne
forslag må være styret i hende innen 14/3. ( Ikke 21/3 som ble referert 29/1.)

Sak 16/2024: Gamle saker: Sak 33/2023: Sjekker om de råtne plankene er fjernet når
snøen er borte.

Sak 17/2024: Eventuelt:
● Den dårlige snøbrøytingen i Strandparken ble nok en gang kommentert.

Kommunen skylder bl.a. på manglende brøytepinner.

NESTE MØTE: MANDAG 18. MARS 2024 kl 18:00.

Gro Jørgensen, sekretær.
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